
Referat fra repræsentantskabsmødet – Viborg Syd 24.4.2025 
 
Tilstedeværende: 
Formand Morten Bondgaard Godsk (MBG) 
Næstformand Kim Ricken Jørgensen (KRJ) 
Medlem Claus Pedersen 
Medlem Hanne Christensen 
Medlem Mie Østergaard 
Medlem Stine Christensen 
Centerleder Keld Jørgensen 
SIK Fodbold Jesper Andersen 
SIK Fodbold Søren Christensen 
Tumlelunden Mikkel Jørgensen 
SIK Badminton Lars Kildedal 
SIK Badminton Janne Harrestrup 
SIK Håndbold Laila Christensen 
SIK Håndbold Majken Dahl Andersen 
Team Viborg Steen Mikkelsen 
Team Viborg Morten Jensen 
 

1.Valg af dirigent: 

KRJ blev foreslået og valgt 

KRJ kunne konstatere, at indkaldelsen levede op til fristerne i vedtægterne, så repræsentantskabet 
godkendte indkaldelsen. 

 
2. Bestyrelsesformandens beretning: 

Årsberetning 2024, Viborg Syd – Idræts- og kulturcenter  

 
Regnskabsåret 2024 har været et år hvor vi nu er overgået til mere eller mindre almindelig drift.   

Hvis vi tager økonomien først, så er vi omsætningsmæssigt endnu en gang formået at løfte  

omsætningen, men indtjeningsmæssigt har vi været udfordret af de stigende omkostninger til  

speciel renovering, gas og ikke mindst renter.   

Omsætningen blev forbedret fra året før, med næsten 650TDKK og endte på rundt 7,1MDKK. Vi er  

ved at have nået den maksimale kapacitet, så det er ikke forventningen, at omsætningen kan stige  

meget mere.   

Keld og hans team har gjort rigtig meget for at vi får udlejet og skabt så mange aktiviteter i alle  

haller og anlæg som muligt – godt gået.   

Resultatmæssigt blev det alene til et lille overskud på 42 TDKK. Overskuddet skyldes primært den  



øgede omsætninger men modsat præget af store udgifter til renovering og renter.   

Bestyrelsen anser overskuddet som tilfredsstillende, under de omstændigheder der er. Det er  

vores håb, at vi i den kommende tid vil se faldende renter og at vi dermed kan skabe lidt mere  

overskud til gavn for alle.    

Året 2024 startede for Viborg Syds vedkommende med en renovering af hjørnekontoret på første  

sal, med nye vinduer, gulv mv.   

Af andre større forbedringer kan nævnes hele vores wayfinding og udsmykning, så alle brugere og  

gæster nu har en mulighed for at finde rundt på centeret.   

Derudover er der kommet nye borde og stole og hyggehjørne i klublokalet, ligesom der er kommet  

nyt loft og lys i cafeén.   

Sluttelig er det også blevet til et flot nyt køkken i Finderuphøj Hallen.   

Til trods for den svære økonomi er der dog fundet penge til en del projekter som ovenstående.  

Dette er også sket i flere tilfælde med hjælp fra diverse fonde – mange tak for det.   

I foråret blev vi kontaktet af kommunen i forhold til at etablere samlingspunkt for de nye  

bybusruter. Vi er selvfølgelig glade for, at vi nu kan tilbyde alle vores brugere mulighed for at tage  

bussen til Liseborg og Finderuphøj for den sags skyld. Som en del af aftalen for at afgive lidt jord,  

har vi fået etableret ny cykelsti og cykelparkering ved Liseborg. Det er vi meget tilfredse med.   

I April havde vi også fornøjelsen af ligge lokaler til en reception, nemlig Michael Stauns jubilæum.  

En person som ud over det store arbejde primært for fodbolden også har ydet en stor indsats for  

Viborg Syd, bla. i form af bestyrelsesarbejde for det Finderuphøj Hallen og nu senest som hjælp i  

forbindelse med byggeprocessen her på Liseborg. Tak for det samarbejde.  

Året sluttede jo traditionen tro af med nytårsløbet, men året bød også på en positiv overraskelse,  

da vi blev udvalgt til at være en del at træningen op til Royal Run i Viborg til sommer. En rigtig god  

oplevelse, hvor vi også fik besøg af en del løbere, som måske til dagligt ikke har sin gang på  

centeret.   

I gennem 2024 har vi igen set en stigning i aktiviteten i caféen, hvor der nu tit er liv og mennesker  

som opholder sig. Stor tak til Britt og Keld for det arbejde.   

I år vil jeg ikke bruge tid på at opliste alle de flotte aktiviteter som har været i Viborg Syd det  

forgangne år, men blot glæde os over alle de ting som uge for uge og år for år bliver arrangeret af  

forskellig art her, dels af Viborg Syd, men bestemt også af alle brugerforeningerne. For der sker  

rigtig mange ting i løbet af sådanne et år.   

Nu er vi startet her i 2025 og hvad skal der så ske.   



Vi havde et rigtig godt første møde med repræsentanter for foreningerne for at starte dialogen om  

forbedringer for alle.   

Der kommer nyt musikanlæg og nyt dommerbord i hal1, forhåbentlig forbedringer af  

omklædningen i Finderuphøj og mere blanding af brugerne af både Finderuphøj og Liseborg.   

Der er opnået kommunalt tilskud til nyt lys på tennisbanerne, nu skal den sidste finansiering blot  

findes.   

Sluttelig skal der lyde en stor tak for, samarbejdet i bestyrelsen, til Keld og hans team, og ikke  

mindst til alle brugerne som spiller positivt med i hele denne proces vi er på vej til, for at gøre  

Viborg Syd fantastisk.  

 

Viborg 24. april 2025  

 

Morten Bondgaard Godsk 

Bestyrelsesformand 

Årsberetningen blev herefter godkendt. 

 
3. Godkendelse af årsrapport 

MBG gennemgik i korte træk årsrapporten. 
 
Årsrapportens hovedtal ser således ud: 

- Driftsindtægter   7.079.301 
- Udgifter            6.031.063 
- Resultat før afskrivninger    1.042.920 
- Afskrivninger       373.670 
- Resultat før finansielle poster      669.250 
- Finansielle omkostninger      626.785 
- Årets Resultat           42.465 
-  

Årsrapporten 2024 blev herefter godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af budget: 

 

MBG gennemgik i korte træk budget for 2025. 

 

Budget for 2025 ser således ud: 

- Driftsindtægter   7.033.000 

- Udgifter   6.702.000 

- Årets resultat    331.000 



 

Budget for 2025 blev godkendt uden bemærkninger 

 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

 

Bestyrelsesmedlemmer vælges for 2 år. 

 

På valg var: 

Morten Bondgaard Godsk 

Claus Pedersen 

Mie Østergaard 

 

Bestyrelsen indstiller Stine Christensen som nyt bestyrelsesmedlem. Hun blev valgt ind 

 

De tre øvrige blev genvalgt. 

 

Herefter har bestyrelsen følgende sammensætning: 

 

Morten Bondgaard Godsk 

Mie Østergaard 

Claus Pedersen 

Hanne Christensen  

Kim Ricken Jørgensen 

Stine Christensen 

 

6 .Valg af nye medlemmer til repræsentantskabet: 

 

 

Der var ikke valg til repræsentantskabet, men det blev aftalt, at alle foreninger melder ind til 

bestyrelsen om hvem der er deres repræsentant, hvis der er ændringer til nedenstående. 

- SIK Fodbold Jesper Andersen og ?? 

- SIK Håndbold Laila Christensen og Thomas Velling 

- Team Viborg Steen Mikkelsen og Morten Jensen 

- Viborg Lawn Tennis Forening Mette Raimondi og Uffe Bo Larsen 

- Viborg Squash Club Henrik Nielsen og Søren Larsen 

- SIK Badminton Lars Kildedal og Janne Harrestrup 

- SIK Volleyball Jacob Ørtved 

- E-sport Søren Larsen 

- Viborg Forenede Håndboldklubber  Michael Hansen 

- Tumlelunden Birgitte Bang og Mikkel Jørgensen 

 

7. Valg af revisor 

 



Bestyrelsen foreslog genvalg af BDO, hvilket blev vedtaget. 

 

8. Indkomne forslag. 

 

Der var ikke indkommet nogle forslag. 

 

9. Eventuelt. 

 

Viborg Idrætsråd afholder et møde mandag den 28. april kl. 17.15 – 17.45 vedr. fondansøgninger. 

Peter sender en invitation rundt til foreningerne, hvor de kan tilmelde sig hvis de er interesseret. 

 

 

 

 

Peter Winterberg 

Referent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


